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Rozmawiali o energii

Z inicjatywy Polskich Sieci Elektroenergetycznych Operator S.A. w Urzędzie
Marszałkowskim odbywa się spotkanie z sygnatariuszami porozumienia w sprawie budowy
linii energetycznej Radkowice – Kielce Piaski. W spotkaniu uczestniczą wicemarszałek
Zdzisław Wrzałka i dyrektor Departamentu Infrastruktury Wojciech Siporski.

Celem spotkania jest wymiana informacji dotyczących zaawansowania prac ze strony PSE
Operator. S.A. i działań gmin prowadzonych na rzecz budowy linii energetycznej Radkowice
– Kielce Piaski.
– Doprecyzowujemy rzeczowe programy funkcjonalno-użytkowe, opracowaliśmy również
cztery warianty przebiegu linii – powiedział Mariusz Mateńko, kierownik Wydziału
Projektów Przyszłościowych PSE Operator S.A. – Obecnie trwają prace nad przygotowaniem
specyfikacji istotnych warunków zamówienia na wykonanie prac związanych z budową.

Porozumienie w sprawie wykonania jednotorowej linii energetycznej Radkowice – Kielce
Piaski zostało podpisane 30 maja 2008 roku. Sygnowali je przedstawiciele gminy Chęciny,
Sitkówka-Nowiny, Piekoszów, Miedziana Góra i miasta Kielce. Inwestycja ta ma poprawić
zasilanie sieci dystrybucyjnej w okolicach Kielc i stworzyć swoisty pierścień energetyczny,
dzięki któremu m.in.: będzie można pozyskać nowych inwestorów, stworzyć nowe miejsca
pracy czy zabezpieczyć dostawy energii. Planowana długość linii przesyłowej to 26 km.


